
BOĆARSKI SAVEZ  

PRIMORSKO – GORANSKE ŽUPANIJE 

 

ZAPISNIK SA 18. SJEDNICE UO BS PGŽ 

 

Rijeka, 18. prosinca  2015. 

 

Nazočni članovi UO:  

1. Miljenko Butković, predsjednik UO 
2. Željko Barešić – član 

3. Davor Ćuška - član 

4. Denize Fućak - član 
5. Slobodan Marelja – Bošnjak- član 

6. Vjekoslav Matetić - član 
7. Dragan Putica – član 

8. Zoran Škrokov – član 

9. Željko Skočić - član 
 

Ostali nazočni: 

1. Damir Jasić – predsjednik BS grada Rijeke 
 

Odsutni - opravdano:  

1. Franko Karlović – član 

2. Sandro Gulja – član 
3. Dino Blečić – Povjerenik za žensko boćanje 

 
Dnevni red 

 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 17. Sjednice UO BS PGŽ ( S.Linić) 
2. Privremeni  financijski plan za 2016. godinu ( M.Butković) 
3. Prijedlog Ugovora o donaciji 
4.  Aktualnosti, problematika, zahtjevi, pritužbe ( S.Linić) 

 
 
Sjednica UO BS PGŽ započela je u 12.00 sati. 
Predsjedao je predsjednik Boćarskog saveza Primorsko – Goranske županije, g. Miljenko Butković.  

Nakon pozdravne i uvodne riječi, predsjednik je pozvao na usvajanje Dnevnog reda.  

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 

Ad 1. 

Tajnik obavještava članove UO kako zbog velikih aktivnosti u organizaciji Međunarodnog Božićnog 

juniorskog turnira, kao i dvije revijalne utakmice nije uspio napraviti Zapisnik sa 17. Sjednice UO. 

Na prijedlog predsjednika zadatak je tajnika zgotoviti Zapisnik za slijedeću sjednicu. 

U obrazlaganju učinjenoga između dvije sjednice UO tajnik sa zadovoljstvom obavještava članove UO 

kako je Boćarski savez PGŽ dobio Rješenje Ureda za opću upravu sa novim Statutom saveza 

prihvaćenim na Skupštini 30.9.2015 godine. Time su zadovoljeni uvjeti iz Zakona o udrugama RH koji 

su zahtijevali određene promjene u aktima svih udruga u RH.  



Skrenuta je pažnja da je za Likvidatora našeg saveza imenovana Zajednica sportova PGŽ, koja je to 

nerado pristala, ali je dogovor da na slijedećoj Izbornoj skupštini imenujemo drugog Likvidatora 

saveza. 

 

Ad. 2. 

Predsjednik obrazlaže obavezu donošenja Privremenog financijskog plana za 2106. godinu. 

Ukratko prezentira predloženi plan, koji će se mijenjati, zavisno o odobrenim sredstvima iz proračuna 

Zajednice sportova PGŽ. 

Na naš zahtjev Zajednica sportova PGŽ odobrila nam je i doznačila 14.000,00 kn, odnosno 1.000,00 

kn po kandidatu za participaciju u troškovima edukacije 14 Trenera/ica boćanja pri Sportskom učilištu 

u Zagrebu. U našem financijskom planu za 2015 također smo predvidjeli po 1.000,00 kn iz vlastitih 

sredstava za istu namjenu. Time su se stvorili uvjeti da Boćarski savez participira sa ukupno 2.000,00 

kn po kandidatu za namjenu edukacije za trenera/icu boćanja. 

Predsjednik predlaže UO da se donese ODLUKA kojom se odobrava isplata 14 x 2.000,00 kn, odnosno 

ukupno 28.000,00 kn kao participacija u troškovima edukacije za Trenera/icu boćanja. 

 

Ovakva ODLUKA prihvaćena je jednoglasno. 

 

Ad. 3. 

Predsjednik je obavijestio članove UO o dogovoru sa tvrtkom Ind-eco d.o.o. o donaciji ukupno 

10.000,00 kn u dva dijela. Prezentirao Ugovor o donaciji koji je predložen za potpis. Donacija se 

odnosi na financijsku potporu organizacije jUniorske lige 2015/2106 sa učešćem 7 klubova iz naše 

županije i 2 kluba iz Istre. 

 

Čalnovi UO BS PGŽ jednoglasno prihvaćaju tekst Ugovora o donaciji i zahvaljuju i predsjedniku i Ind-

eco d.o.o. na vrijednoj donaciji i uloženom trudu. 

 

Ad. 4. 

Tajnik obrazlaže potrebu sastavljanja komisija za popis financijske imovine i Komisije za popis 

dugotrajne i kratkotrajne nefinancijske imovine. Ujedno predlaže i sastave komisija: 

Komisija za popis financijske imovine. Potraživanja i obaveza: 

Dragan Putica – predsjednik 

Denize Fućak – član 

Željko Skočić 

 

Komisija za popis dugotrajne i kratkotrajne nefinancijske imovine: 

Dino Blečić – predsjednik 

Slobodan Marelja-Bošnjak – član 

Vjekoslav Matetić – član. 

 

Ovakav prijedlog  sastava komisija jednoglasno je prihvaćen. 

Otvorena je diskusija o statusu BK DIVŠIĆI u natjecanju u III ligi – Istra – Primorje, kao i o 

eventualnim neispravnostima terena i rekvizita (BK Divšići, BK Funtana i slično). 

Zaključak je da je sve to u ingerenciji Sportske komisije HBS koja se time mora više pozabaviti. 

Županijska i Državna prvenstva postala su neatraktivna za natjecatelje, jer nema nagrađivanja, a 

Željko Barešić predlaže da se predloži Svjetskoj i Europskoj boćarskoj federaciji mogućnost 



pojedinačnih prvenstava Europe (Svijeta). Sigurno bi pridonijelo većem zanimanju najboljih igrača i 

privuklo gledatelje. 

Članovi UO pozvani su na zajednički ručak koji je organiziran zajedno sa svim učesnicima 

Međunarodnog božićnog turnira i Revijalnih utakmica. Svi članovi dobili su na poklon 

bocu kvalitetnog vina. Također, pozvani su da prate Turnir i Revijalne utakmice. 

 

Sjednica je završila u 12.50 sati 

 

Zapisnik vodio: 

Sanjin Linić, tajnik 

 


